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Zápis z jednání obecního zastupitelstva 8. 7. 2025 

č. j. 6/2025 

I.) ZAHÁJENÍ: 17:00 hod. 

Přítomni: Ing. Báča Petr, Burešová Romana, Buriánek Martin, Ing. Gálová Helena, Kejdová Jana, 

Řezníčková Jarmila, Šmída Jiří 

Omluveni: Kozák Martin, David Roman 

Neomluveni:  

 

Starostka oznámila, že pořizuje zvukový záznam pro pořízení zápisu a pro případné zpřístupnění na 

obecním úřadě. 

 

Romana Burešová oznámila, že pořizuje zvukový záznam pro zveřejnění na facebookové stránce 

Zastupitelstvo Staré Město – zvukové záznamy a informace. 

 

 

II.) URČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 

Zapisovatel:   Ing. Gálová Helena 

Ověřovatelé:   Kejdová Jana, Šmída Jiří 

 

 

III.) PROGRAM JEDNÁNÍ: 

1. Smlouvy: 

• Kupní smlouva na CAS LIAZ – Město Luhačovice. 

2. Výměna plotu kolem zahrady základní školy. 

3. Informace o dotaci na hospodaření v lesích.  

4. Zvýšení provozního příspěvku – ZŠ vybavení kuchyně. 

5. Změna úpravy komunikací ve středu obce. 

6. Změna poskytovatele GDPR. 

7. Diskuze + Závěr. 

 

 

 

Schválení programu  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje program. 

 

                Pro   7      Proti   0     Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 1 bylo schváleno 
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Ad 1) Smlouvy: 

a) Kupní smlouva na CAS LIAZ – Město Luhačovice 

Na zveřejněný záměr na prodej se přihlásilo pouze Město Luhačovice. S námi navrženou Kupní 

smlouvou souhlasí. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Kupní smlouvu na prodej CAS LIAZ s Městem Luhačovice,                

nám. 28. října 543, 732 26 Luhačovice, IČ: 00284165, za cenu 85 000 Kč. 

 

                Pro       7      Proti   0     Zdrželi se  0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

   

Ad 2) Výměna plotu kolem zahrady základní školy 

 Brána do školní zahrady je v havarijním stavu. V rámci její výměny navrhuje starostka kompletní 

výměnu přilehlého oplocení. Zídka vedoucí podél chodníku vykazuje místní propady. Opravu zídky 

provedou zaměstnanci obce. Specializovaná firma bude zajišťovat výměnu plotu a brány. Oprava 

samotné zídky není součástí této zakázky. Starostka provedla srovnání cenové nabídky s jinou firmou.  

Ceny jsou srovnatelné. Na základě předchozí pozitivní zkušenosti s firmou OPLOTIMETO.cz (realizace 

oplocení mateřské školy) doporučuje spolupráci s touto firmou.  

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje provedení výměny plotu kolem zahrady základní školy včetně brány 

firmou OPLOTIMETO.cz, Dobrovského 258, 563 01 Lanškroun, IČ: 14133857 za částku 230 250 

Kč včetně DPH.  

 

                Pro     7      Proti 0    Zdrželi se      0 

Usnesení č. 3 bylo schváleno 

 

 

Ad 3) Informace o dotaci na hospodaření v lesích 

Lesní hospodář Ing. Milan Hron požádal Ministerstvo životního prostředí o dotaci. Ministerstvo 

životního prostředí schválilo dotaci ve výši 3, 307 mil. Kč, dotace je 80% (celkové způsobilé výdaje jsou 

4 133 773, 80 Kč). 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje přijmutí dotace ve výši 3 307 019, 04 Kč od Ministerstva životního 

prostředí na „Posílení ekosystémové stability lesních ekosystémů v lesích obce Staré Město“. 

 

                Pro     7      Proti 0    Zdrželi se      0 

Usnesení č. 4 bylo schváleno 

 

 

Dle dotačních podmínek je dalším krokem zahájení výběrového řízení, které provede Mgr. Jaromír 

Kašpar za 30 000 Kč bez DPH. 

  

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje zahájení podlimitní veřejné zakázky s názvem „Posílení 

ekosystémové stability lesních ekosystémů v lesích obce Staré Město“.   

 

                Pro     7      Proti 0    Zdrželi se      0 

Usnesení č. 5 bylo schváleno 
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Hodnotící komise.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje hodnotící komisi ve složení: Jarmila Řezníčková – starostka obce, 

Ing. Milan Hron – odborný lesní hospodář a Mgr. Jaromír Kašpar – administrátor zakázky.  

 

                Pro     7      Proti 0    Zdrželi se      0 

Usnesení č. 6 bylo schváleno 

 

 

Ad 4) Zvýšení provozního příspěvku – ZŠ vybavení kuchyně 

Ředitelka základní školy informovala zastupitele o výsledku nedávné hygienické kontroly ve školní 

kuchyni. Na základě této kontroly byly identifikovány technické nedostatky ve vybavení kuchyně, 

konkrétně: absence celonerezového pracovního stolu včetně zásuvek, nevhodný stav lišty na výdejním 

okénku, nevyhovující pracovní stůl určený pro přípravu svačin. Z uvedených důvodů paní ředitelka 

požádala o navýšení provozního příspěvku na pořízení nového vybavení, které by odpovídalo 

hygienickým normám. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje zvýšení provozního příspěvku Základní škole a mateřské škole Staré 

Město, okres Svitavy, Staré Město 64, 569 32 Staré Město, IČ: 75001861 o 125 000 Kč                      

bez DPH. 

 

                               Pro    7       Proti      0     Zdrželi se 0a 

 

Usnesení č. 7 bylo schváleno 

 

 

Ad 5) Změna úpravy komunikací ve středu obce   

Starostka informovala přítomné zastupitele o schůzce konané na Správě a údržbě silnic v Pardubicích, 

která se týkala plánovaného projektu na úpravu komunikace procházející středem obce, včetně 

navazující místní komunikace. Místostarosta vznesl návrh směrem k projektantovi, aby byla zachována 

obousměrnost místní komunikace kolem obecního úřadu, namísto původně navrhovaného 

jednosměrného řešení. Tento požadavek by znamenal zásadní zásah do již zpracované projektové 

dokumentace. Projektant následně obci zaslal orientační rozpočet na zapracování požadovaných změn,              

a to 200 000 Kč na úpravu projektové dokumentace a 2 700 000 Kč bez DPH na realizaci posunu 

chodníku pro bezpečný nástup cestujících do autobusů, s cílem zajistit vyhovující podmínky pro výjezd 

autobusů z prostoru zastávky.  

 

Paní Burešová navrhla, aby se obec finančně podílela na navržené změně projektu, avšak bez účasti na 

samotné realizaci stavebních prací. Ing. Petr Báča vyjádřil nesouhlas s aktuálním návrhem financování 

úpravy autobusové zastávky. Upozornil, že v původní verzi projektu měly být veškeré úpravy 

realizované v rámci rekonstrukce krajské komunikace, tudíž nerozumí, proč má Obec nyní hradit její 

provedení. Problémem zůstává, že Obec v souladu s dříve stanovenými termíny vydala souhlas                          

s projektovou dokumentací. Po této fázi proběhla další schůzka, na které zazněly dodatečné požadavky 

dalších zúčastněných subjektů. 

 

Na závěr Ing. Báča navrhl, aby Obec trvala na zachování obousměrného provozu místní komunikace, jak 

požadovala od počátku a případné posunutí nástupního chodníku lze brát jako investiční akci vyvolanou 

stavbou.  
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje zachování obousměrnosti místní komunikace kolem obecního úřadu 

a nepodílet se finančně na případném posunutí chodníku pro nástup do autobusů. 

 

        Pro  7      Proti 0      Zdrželi se  0 

    

Usnesení č. 8 bylo schváleno 

 

 

Ad 6) Změna poskytovatele GDPR 

Starostka předložila návrh na ukončení Smlouvy o poskytování služeb pověřence pro ochranu osobních 

údajů uzavřené se společností Schola Servis GDPR, s.r.o., Prostějov, za měsíční poplatek 1 000 Kč + 

DPH. Po uplynutí výpovědní lhůty, která činí 6 měsíců, starostka doporučuje uzavřít novou smlouvu na 

poskytování těchto služeb se společností dataAdvice, s.r.o., Velké Opatovice, a to za měsíční paušál ve 

výši 500 Kč včetně DPH. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje výpověď Smlouvy o poskytování služeb pověřence pro ochranu 

osobních údajů se společností Schola Servis GDPR, s.r.o., Prostějov. 

 

        Pro  7      Proti 0      Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 9 bylo schváleno 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o poskytování služeb pověřence pro ochranu osobních 

údajů se společností dataAdvice, s.r.o., Eduarda Ušela 304, 679 63 Velké Opatovice, IČ: 9550381          

za měsíční paušál 500 Kč včetně DPH. 

 

        Pro  7      Proti 0      Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 10 bylo schváleno 

 

 

Starostka informovala, že na úřední desce je zveřejněna informace o sloučeném společném veřejném 

jednání ke Změně č. 2 územního plánu obce, a to 23. července 2025 v 10 hodin na Městském úřadu 

v Moravské Třebové.  

 

Romana Burešová vznesla dotaz, zda starostka obce podepsala podporu soudního jednání                            

s Ing. Dušanem Sejbalem. Uvedla, že četla informaci o tom, že podporu vyjádřilo 28 starostů, a zajímala 

se, zda se k nim připojila i naše obec. 

Starostka odpověděla, že její podpis mezi podporujícími uveden není, jelikož se v době podepisování již 

neúčastnila jednání mikroregionu. Důvodem byla její přítomnost na slavnostním vyřazování dětí               

z mateřské školy a žáků 5. ročníku v obci.  

Doplnila však, že u soudu byla za naši obec předložena podpora ve formě usnesení ze schůze regionu. 
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Ad 7) Závěr 17:47 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 16. 7. 2025 

 

Zapisovatel: Ing. Helena Gálová …………………………… 
 

 

Ověřovatelé:     

                      ………………………………dne………………………. 
    Jiří Šmída 
 

    ………………………………dne………………………. 

    Jana Kejdová 
 

Starostka:     ………………………………dne……………………….. 

    Jarmila Řezníčková  

 

 

 

Vyvěšeno: 16. 7. 2025 

Sejmuto:  


